



# GIA ALUMNI CHAPTER HONG KONG



www.giaaahk.com

## Year 2020

### President

Henry Leung, GG

### Vice President

Karen Li, GG

### Secretary

Eric Chu, GG

### Treasurer

Bonnie Tong, GG

### Member at Large

Richard Lee, GG

Irene Leung, GG

### Committee

#### Member

Tommy Lee, GG

Ruby Leung, GG

Eurosia Ng, GG

### Contact

3/F, New World Tower II  
16-18 Queen's Road Central  
Hong Kong

香港中環皇后大道中 16 至 18 號  
新世界大廈 2 期 3 樓

Tel +852 3166 7044

Fax +852 2334 0567

Email admin@giaaahk.com

## 細看紅寶石 (A Closer Look at Rubies)

薛楣楣 博士 是 GIA 香港實驗室部門主管。薛博士將深入討論紅寶石的各方面資訊，包括其開採、鑑定、優化處理、以及原產地鑑定；並分享她對 21 世紀寶石學家所面臨挑戰。該網路研討會將以普通話進行，並不作任何翻譯。

請按照以下的註冊網址，並使用您的在本會登記的電子郵寄地址（本電子郵件）報名講座，**不設收費**。由於參與的人數有限制，將優先處理本會成員。本會將於 2020 年 6 月 1 日（星期一）或之前確認您的登記及發送更多登入過程的說明。期待在我們的網路研討會見到您！

Dr. Mei Mei Sit, is the supervisor of the Identification Services Department at the GIA Hong Kong Laboratory. Dr. Sit will provide an overview on ruby, including its mining, treatment and lore, as well as its identification and origin determination, she will also share her insights into the challenges faced by gemologists in the 21st century. This webinar will be conducted in **MANDARIN** with no translation.

Please follow the URL below and use your email address with us (in this email) for application to the webinar. Registration is **FREE** but number of participants will be limited with priority given to members. Further instructions and procedures will be sent to you upon confirmation by 1<sup>st</sup> June, 2020 (Monday). Look forward to see you at our webinar!

日期 (Date) : 2020 年 6 月 2 日 (星期二)

香港時間 (Hong Kong Time) : 20:00 至 21:00

註冊網址 (Webinar Registration Link) :

[https://us02web.zoom.us/webinar/register/WN\\_I9tOZIGySyC7XRAm-rFHg](https://us02web.zoom.us/webinar/register/WN_I9tOZIGySyC7XRAm-rFHg)